
Dagsorden til Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Mette Kølbæk Pedersen, Emil Rønnow, Jonna 
Flensborg Nielsen, Jan Pan Nees, Jesper Albæk Byrialsen, 
Brian Nørgaard Albertsen, Lise Pugdahl-Vilhelmsen, 
Rikke Brejning Stilling, Anders Pyndt, Knud Pedersen og 
Mette Kloppenborg 

Dato og tid: 22.08.2023 kl. 17.00 – 20.00 
Sted: Børnehuset Stjernen 
Mødeleder: Lise 
Referent: Anders 

 

 Emne  Pun
kt 
typ
e1 

Tid og 
ansvarlig 

Indstilling Referat 

1. 1  Velkomst og 
godkendelse af referat 
fra sidst.  

B   Godkendt 

2.  Nyt fra Huset O Anders 
Knud 
Mette 

 
 

 

Stjernekøkkenet: 
I Stjernekøkkenet mærkes det også, at vi har 
”afleveret” en børnehavegruppe til skolen. 
Trykket er altid lettet en smule her i 
sensommeren. 
Vi har sendt Susanne (ernæringsassistent elev) 
på skole, 1. hovedforløb. 
Vi har været heldige at få en udmærket 
vikardækning i Christina, der er uddannet 
ernæ-ringsassistent. Christina er her kun 30 
timer, så Kavita er gået på fuld tid ( fra 32 
timer) i de 10 uger, indtil Susanne er tilbage. 
D 20.september er der landsdækkende 
”Maddag”, hvor der sættes fokus på 
betydningen af, at madprofessionelle hver dag 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



sørger for gode måltider til børn i dagtilbud i 
hele landet. 
I år er 10.år Maddag afvikles. Temaet i år er 
”Sammen om maden”, med ideer 
 
Og opfordringer til, at børnene inddrages i 
madlavningen. 
Her i huset begrænser vi jo børnenes 
”deltagelse” i Stjernekøkkenet til, at de er 
velkomne på besøg. Inddragelsen foregår i de 
pædagogiske aktiviteter som f.eks bålmad. 
Mette, august 2023. 
Stjernekøkkenet 

 

Nyt fra Vuggestue/børnehave: 
Så er vi godt i gang efter en velfortjent 
sommerferie.  
I vuggestuen er Priscilla havde Priscilla sidste 
dag den 11/8, da hun skulle i gang med at læse. 
I stedet har vi ansat Alberte som 
pædagogmedhjælper på Astronaut stuen. 
 
I Børnehaven fik vi en opsigelse i slutningen af 
juni måned, da Sandie valgte at sige sin stilling 
op med stop den 31/7. Vi slog stillingen op med 
det samme og nåede at få ansat en ny 
pædagog Line Bruun Magaard pr. 1.9. Line er 
28år har været pædagog siden 2019 og har 
erfaring fra vuggestue, børnehave og sfo.  
Selv det var Sandies stilling vi havde opslået, så 
havde vi i baghoved at vi kom til at mangle en 
Barselsvikar for Nanna, der gik fra den 15/8. Vi 



var så heldige at, Amanda Knudsen, som også 
var til samtale var kvalificeret, og hende tilbød 
vi Barselsvikariatet. Det sagde hun ja til og hun 
kunne startet den 15/8. Amanda er 28 år og har 
to børn på 4 og 2 år. Hun blev færdiguddannet 
som pædagog i 2020, og læste derefter 
kandidat i pædagogisk sociologi. 
Sebastian fra Planeterne fratrådte den 11/8 da 
han skulle flytte til Århus. I stedet for ham har 
vi Juliane som pædagogmedhjælper. Juliane 
startede den 14/8, men havde dog forinden 
været vikar i sommerferien. 
Tanja fra Satellitten, er færdig med sin 2. 1/2 
årspraktik som PA elev den 24/10. Tanja er 
færdiguddannet til februar 2024, hvor vi har 
fast ansat hende på Satellitten som Pædagogisk 
Assistent. 
Vi har fra 1/10 ansat Sofie Sørensen i en 
tidsbegrænset stilling frem til den 31/5 2024, 
Sofie har været vikar i både børnehaven og 
vuggestuen siden marts måned. Hun er ansat 
som på Satellitten/mælkevejen og skal bl.a. 
hjælpe med at tage imod de nye årgang 21. 
 
Ledelse: 
Vi kommet godt i gang efter sommerferien. 

Nanna er startet på barsel og Amanda er 

startet som barselsvikar for hende. Sandie 

sagde op lige inden ferien, og vi har i stedet 

ansat Line. Line kommer fra MKF. Line Starter 

d. 1.9. 



I forhold til arbejdet omkring sprog. Starter 

personalet på uddannelse i NEBULA d. 16.9, 

hvor vi holder pædagogisk dag.  

Vi får et oplæg fra Sprogklar om NEBULA – hvad 

det kan – og en indsigt i det materialebibliotek 

det har. Materialer som også kan deles med jer 

forældre. Herefter tager personalet kursus 1, 

og er herefter klar til øvebanen i praksis.  

Vi slutter dagen af med fælles spisning og 

hygge. 

Efterfølgende kommer vi til at bruge hvert 

andet personalemøde på at færdiggøre 

NEBULA. Vi skal igennem 6 moduler med 

tilhørende øvebaner. 

Vi har etableret et bogbyttehjørne på torvet. Vi 

håber at understøtte arbejdet med børnenes 

sprog gennem det at læse bøger. 

 

3.  Nyt fra 
medarbejderrepræsent
anten 

 Jonna Brug af mobiltelefoner i børnehaven/ på 
Stjernen 

Der er mange forældre der snakker i telefon, 

når man henter barnet i institutionen. 

Kunne der laves skilte med mobilfri zone? 

Hvad skal skiltet vise? Hvad skal der stå. 

Ikke forbud men venlig påmindelse. 

Kunne der tales ind i det til forældremøder? 

Kunne der opfordres til adfærden i 

velkomstfolderen. 

Emne uge med børnene, hvor der snakkes i 

nærvær. 



Væk med mobilen frem med nærværet. 

 

 

4.  Kommunikation 
Jeg er blevet kontaktet af 

nogle forældre omkring 

kommunikation på aula, 

de har tidligere været 

vant til at kunne følge 

med i sine børns hverdag, 

men hører nu ikke noget 

længere – 

Derudover blev der 
nævnt at de savner 
information om når 
medarbejdere 
starter/slutter, selvom 
man ikke har en person 
knyttet til ens barns stue 
har børnene jo stadig 
kontakt med personalet 
via fællesområder, 
legeplads, etc. 

 

O Rikke 
 

Beslutning vedr. Aula 31.08.22 

Vi talte ind hvor meget tid personalet bruger 

der på AULA, der går fra børnene? 

Der bruges en 5- 10 min om dagen. 

Information på AULA kontra det at skal 

snakke med alle forældre. Her er 

tidsforbruget noget mindre på Aula. Men 

vigtigt at have for øje at det ikke er et enten 

eller, men noget som må supplere 

hinanden. 

 

Der skal være fokus på at få kommunikeret 

og dokumenteret dagligdagen og ikke kun 

ture og arrangementer. 

 

• Need to know skal ligge i kalender  

• Nice to know kan skrives som besked 

 

-Kalender skal bruges til de aktiviteter 

forældre skal vide løber af staben. 

-Dagbøger skal ligge under overblik. Der skal 

sættes slutdato en uge frem. 

-Nyt billedalbum hver måned 

 

Genbesøg det aftalte med personalet. 

Personalet skal aftale: 

Hvordan gør vi så? 

Hvem gør hvad? 

Nyhedsbrev. 

 

Info til hele bhv el. vu når der er nyt vedr. 

personale 



5.  Økonomi O   Vi har lidt penge på kistebunden. Genereret 

ved indkøbsstoppet, der nu ikke længere er. Vi 

prioriter at bruge pengene på vores rum og 

indretning. 

6.  Opfølgning fra sidste 
møde: 
Forældre bekymringer  
 

Henvendelse fra flere 

forældre omkring 

bemanding, normering, 

afleveringer, stor 

udskift i voksne, 

kerneopgave, trivsel, 

kaos og stress.  

 

D Lise Besluttet på sidste møde: 

Der arbejdes sammen personalet ind i 

hvordan vi bedst muligt fordeler os i 

børnehaven. Det er især i forårsmånederne, 

vi er presset på pladsen, da det er i de 

måneder børnetallet topper og personalet 

render stærkere. Her skal vi dog sikre 

kvaliteten.  

Ligeledes kommer vi til at se på vores rum 

og indretning.  

Vi taler også ind i struktur i hverdagen og 

pædagogik.  

At vi i samme mdr. står med 2 

længerevarende sygemeldinger på det 

team, som modtager de nye børn. Håber vi 

ikke sker igen.  

I forhold til normering bruger vi alle de 

penge vi har til rådighed. Heldigvis kommer 

der lidt flere kroner til os næste år, da 

taksten for de 2,9-3,1-årige ændres fra 

børnehavetakst til vuggestuetakst, og der 

kommer også lidt flere kroner til 

minimumsnormeringer. 

Vi har på personalemøder snakket organisering 

og ønsker til rum. 

Vi er ved at være landet på at: 

Træværksted ved garderoben bliver til 

modtagerum for den nye årgang. Satellitten 

kommer til at være i samme område – Grov 

værksted, legerum, og Cafe område 

Organisering 1.10.23 

6:30 – 7:00 Fælles åbning i cafe og køkken 

7:00 – 16:40 

 

 

 

 

7:00 – 16:40 

 

 

 

7:00 

 

7:00 

Ny årgang (Mælkevej) fast 
base i modtagerum (gl. 
træværksted) hele dagen.  
 
Satellitter base i Grov 
værksted/cafe                     
område 
 
Planeter i område krea/sal og 
1 sal 
Stjerner i område krea/sal, 1 
sal  

8:15 

 

8:15 

Planeter base på Oasen 
 
Stjerner base på 
Teatertorv/sfo 



Vi havde en god drøftelse og tager punktet 

op igen på næste møde. Det er i alles 

interesse at gøre det bedst muligt for 

børnene. 

Opsummeret skal der arbejdes ind i: 

Organisering 

Ressourcer 

Pædagogik 

Rum og indretning 

13:30 -16 Planeter og Stjerner er fordelt 

på Oasen, krea/sal område og 

udeområde. Mulighed for også 

at bruge rum på teatertorv 

16 – 16:40 

 

 

Fælles luk 

 
 Forældreforening   Bestyrelsesliste forældreforening 

 
https://www.cancer.dk/stoet-os/spil-med-i-
lotteriet/stoetforeningen/ 
Du kan også klikke her og læse mere 
om Støttelotteriet:  https://tjenpengeogstoet.d
k/ 

I har faktisk mulighed for helt selv at bestille 
ved at benytte linket ovenfor, men har I nogen 
spm., så sender I blot en mail eller ringer til mig 
og vi finder ud af det. 

Det blev besluttet at indgår samarbejde med 

kræftens bekæmpelse. 

De penge det generer til os går til børnenes 

koloni. 

Anders tager opgaven. 

https://www.cancer.dk/stoet-os/spil-med-i-lotteriet/stoetforeningen/
https://www.cancer.dk/stoet-os/spil-med-i-lotteriet/stoetforeningen/
https://u16673871.ct.sendgrid.net/ls/click?upn=cQn6XnbXvo-2Bks0JaLcaL9r1QogoZPVzPkA4qTIwljBPNh8j5jHKqd2-2BUkT8EPE7Z9AyEmycTyj7wcRU4L5MS77mU5V6-2BuDVU-2Bz5ipnkbgRfQ-2Bw78I396jbyVt5bo09Umc6eI6pZU0jkZ6twveGCuk5AJ2iFkAZDmQW7D-2Fbt-2BmiI58vSAFlSkfRYYIZZeaWf-2BNhIlrKnY9s4yIQ3DohOq8Q-3D-3DepCi_Yd8zQO9YrZPZx2z0038UXkXF48x580RmgcZ9YEfzN7dx0VpEbPrM4efgguEHWic3CrXc1V1kICtsx0rA2JYtvFyn8wrM0PszghEqPPmDHxg7nGUzaxhBUstWC1MguriOPRsbPkyoFjQfsuajibC2Uvfj8kP7cfcQQoDbzSdiSOyOUCx5ontE69F7BhiRQ-2Fz-2F-2BoUo85lALLe-2Fi4Ne4ovx4A-3D-3D
https://u16673871.ct.sendgrid.net/ls/click?upn=cQn6XnbXvo-2Bks0JaLcaL9r1QogoZPVzPkA4qTIwljBPNh8j5jHKqd2-2BUkT8EPE7Z9AyEmycTyj7wcRU4L5MS77mU5V6-2BuDVU-2Bz5ipnkbgRfQ-2Bw78I396jbyVt5bo09Umc6eI6pZU0jkZ6twveGCuk5AJ2iFkAZDmQW7D-2Fbt-2BmiI58vSAFlSkfRYYIZZeaWf-2BNhIlrKnY9s4yIQ3DohOq8Q-3D-3DepCi_Yd8zQO9YrZPZx2z0038UXkXF48x580RmgcZ9YEfzN7dx0VpEbPrM4efgguEHWic3CrXc1V1kICtsx0rA2JYtvFyn8wrM0PszghEqPPmDHxg7nGUzaxhBUstWC1MguriOPRsbPkyoFjQfsuajibC2Uvfj8kP7cfcQQoDbzSdiSOyOUCx5ontE69F7BhiRQ-2Fz-2F-2BoUo85lALLe-2Fi4Ne4ovx4A-3D-3D


Du får lige igen de væsentligste fordele ved 
Støttelotteriet: 

1.    Betaling sker udelukkende via QR kode og 
MobilePay direkte til Kræftens Bekæmpelse (så 
jeres forening håndterer slet ikke betaling) 
2.    I får gratis reklame, idet jeres logo, navn, 
hjemmeside og facebook adresse vil fremgå af 
forsiden af hver enkelt lodseddel – og på side 2 
vises jeres favoritbillede sammen med en 
beskrivelse af jeres forening 
3.    Støttelotteriet kører 10 gange om året og 
det betyder at I kan deltage det antal gange der 
passer med jeres andre aktiviteter 
4.    Usolgte lodder smides blot ud når lotteriet 
er slut 
5.    Hovedgevinsten er hver gang 1 mio. kr., 
hvilket er en kæmpe gevinst ift. andre lotterier 
6.    I modtager 20 kr. per solgt lod når lotteriet 
er slut 
Masser af gratis reklame, ingen penge op ad 
lommen, ingen omkostninger, ingen 
forudbetaling, ingen risiko og minimal 
salgsindsats og administration kendetegner 
dette moderne lotteri som kræver langt færre 
ressourcer end de traditionelle lotterier. 
Ring eller skriv til os og så vi kan få ordnet det 
praktiske ifm. jeres første bestilling.  

På forhånd tak og med venlig hilsen.  

Lars Goehns, Lotteri Koordinator 

Tel. 27265599 

Mail: ij@stoetforeningen.dk 

https://u16673871.ct.sendgrid.net/ls/click?upn=cQn6XnbXvo-2Bks0JaLcaL9r1QogoZPVzPkA4qTIwljBPNh8j5jHKqd2-2BUkT8EPE7Z9AyEmycTyj7wcRU4L5MS70z4b9D1mkaDSTUFSUXxpIf0bGkAmNaeh3AXzmOyt-2FR9TElr85jyKsXTz43bCm3kkqMkw4xuKu-2BSvhKzQUgDYcVkA3l-2FH3jtIv68JLJ0rpzISYCbNlOW1JMSHnpVbMoORA-3D-3DgJrV_Yd8zQO9YrZPZx2z0038UXkXF48x580RmgcZ9YEfzN7dx0VpEbPrM4efgguEHWic3bziiMRgIJL6Mxa2WnZtsC93Y4hco7SuLubkpcrEu-2B6cghZdpYPfGd2wYvgKOj172PVwpUr-2BatK-2FVTqV12XDMWus8nApk6i5xJNBimUk1GQgi-2BF-2FUX8scXiPYiuYxmtWbD4GzxlVIlYhLVqSh-2Bmo4JA-3D-3D


Hjemmeside: Stoetforeningen.dk 

Kunne ovenstående være en måde at samle 

penge ind til børnenes kolonier? 

Stjernefest, juleklippedag og andre 

begivenheder? 

 

7.  Evt.    PlayStation 

Den gode tone 

 

Samrådsmøde 

God oplevelse at den er fjernet 

Hvordan snakker vi til og om børnene 

Vi kan ikke deltage. Anders hører Lone til 

referat. 

 

 
Godkendt af: 
 

 
 
Mette Kølbæk Pedersen (Forældrerepræsentant)  Emil Rønnow (Forældrerepræsentant) 
 
 
 
 
Jan Pan Nees (Forældrerepræsentant)    Jonna Flensborg Nielsen (Personale repræsentant) 
 

 
 
 
Jesper Albæk Byrialsen (Forældrerepræsentant)  Brian Nørgaard Albertsen (Formand) 
 



 
 
 
Lise Pugdahl-Vilhelmsen (Næstformand)   Rikke Brejning Stilling (suppleant) 

 


